
BfA   -    REFERAT   -    Koogruppe møde d.10.jan. 2019  i Netværkshuset.

Til stede: Mette, Henrik, Ole, Gerd, Kirsten, Niels, Birgit og Alice.

1. Folkemødet på Bornholm: Referat fra mødet d.d. er udsendt til gruppen af Ulla Liberg 

2. Registrering på Sjælsmark: Kirsten B. er blevet afkrævet cpr.nr. ved ankomst til Sjælsmark, uden at 
have sikkerhed for at det slettes. Kirsten vil skrive et brev og bede om en forklaring.

3. Hvordan fremmer vi borgerforslaget: Mette mener, at der må gøres noget for at få de 50.000 
underskrifter. Hun berettede om, hvordan hun har taget kontakt til lokal politikere og andre 
meningsdannere og fået dem til at sprede budskabet. Hun opfordrede os til at aktivere vores netværk 
til at underskrive. 
Det er muligt at gå ind på borgerforslag.dk og få en blanket i stedet for at underskrive digitalt med 
NemId.

4. Planlægning af næste stormøde d.6.2. kl. 11: Dagsordenforslag er sendt ud af Henrik

5. Oplæg til hvordan vi kan forbedre kommunikationen på nettet: Kirsten og Gerd

6. Undersøgelse af, hvad det vil koste med opdatering af hjemmeside 

7. Niels vil tale med skrivegruppen om et åbent brev til Mette Frederiksen

8. Priser på små annoncer i JP og Metro v. Henrik :  5.000 kr pr annonce, hvilket er urealistisk. 
Ole undersøger forslag om annonce boosting af opslag på facebook.

9. Tilbud om foredrag skulle lægges på hjemmesiden  –  Er lagt på forsiden.

10. Sidste punkt og evt. : Om forslag til tegnede illustrationer til vores kommende flyer/folder var der  
delte meninger om. En Lindholmtegning syntes flere var for deprimerende selv om Henrik mente, at så 
virkede den jo efter hensigten.  Henrik spørger forsigtigt om en tegning om børnene i Sjælsmark. 
Der nedsættes en foldergruppe på næste stormøde.


